
 

Afdeling: bestuurssecretariaat    Verslag   3/2 D 

 

Betreft: resumé van de openbare vergadering Bladno.    –1- 

  van het algemeen bestuur, gehouden 

  op 7 april 2025 bij WVS, Bosstraat 81,  kopieën aan: 

Roosendaal      aan- en afwezigen 

aangesloten 

         gemeenten 

 

 

Aanwezig namens de gemeente: 

Bergen op Zoom de heer D.P.E. Hopmans MSc, wethouder, plv. 

voorzitter 

Etten-Leur de heer M.J. Verwijmeren, wethouder 

Moerdijk de heer mr. drs. G.J.M. Blom, wethouder 

Rucphen mevrouw L.F.E.A. Matthijssen-de Jong, 

wethouder 

Steenbergen de heer N. Baali MSc, wethouder 

Woensdrecht de heer A.C.M. Buijsen, wethouder 

Zundert de heer J.M.J.C. van Steen, wethouder 

 

Namens het dagelijks bestuur: 

    de heer B. van ’t Wout, lid DB 

de heer mr. J.G.F.W. van der Horst MFE, lid DB 

 

Voorts aanwezig: de heer L.G.M. van der Beek, algemeen directeur 

WVS 

de heer P.F.J.M. Havermans, secretaris WVS 

de heer B. Blomjous MSc RA, Deloitte 

Accountants BV (bij agendapunt 3) 

mevrouw W.C.C.J. Faijaars, concerncontroller 

WVS (bij agendapunt 3) 

 

Afwezig met kennisgeving: 

Halderberge de heer T.C. Melisse, wethouder, voorzitter 

Roosendaal de heer M.A.C.M.J. van Ginderen, wethouder 
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1. Opening. 

 

De plv. voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. 

Hij maak melding van de berichten van verhindering. 

 

2. Resumé van de openbare vergadering van het algemeen bestuur op 

27 januari 2025. 

 

Het resumé wordt, zonder beraadslaging en hoofdelijke stemming, 

goedgekeurd en vastgesteld. 

 

3. Ontwerp jaarrekening 2024 WVS. 

 

De plv. voorzitter stelt de ontwerp jaarrekening 2024 aan de orde. Namens 

de accountant, Deloitte, is de heer Blomjous aanwezig voor het geven van 

toelichting op de controle van de jaarrekening. Hij geeft het woord aan de 

heer Blomjous van Deloitte Accountants BV. 

 

De heer Blomjous (Deloitte Accountants BV) deelt mede dat Deloitte een 

zogenaamde verklaring met een beperking zal afgeven. Deze beperking 

heeft specifiek betrekking op de WNT en wel op de verloning van de 

algemeen directeur. De algemeen directeur is niet in dienst van WVS maar 

van Flexkompaan BV. Er is sprake van een lacune in de regelgeving 

waardoor Deloitte een verklaring met een beperking zullen moeten 

afgeven. Hij legt uit dat WVS hier niets aan kan doen. WVS kan dit 

probleem ook niet oplossen, dat dient de wetgever te doen. De heer 

Blomjous licht toe dat voor het overige de cijfers in de jaarrekening 2024 

correct zijn. WVS heeft in 2024 een positief financieel resultaat geboekt. 

Met betrekking tot de activa (beeldschermen) is door WVS € 2 ton in de 

kosten opgenomen, dat volgens de richtlijnen in de activa opgenomen 

diende te worden. En met betrekking tot de Europese aanbestedingsregels 

zijn enkele afwijkingen weliswaar niet acceptabel, doch ze vallen qua 

omvang binnen de verantwoordingsgrens. Een drietal (kleine) 

fraudegevallen (uit 2023) zijn goed opgelost binnen de organisatie.  

 

De plv. voorzitter merkt op dat het dagelijks bestuur aan de accountant 

heeft gevraagd om een heldere schriftelijke toelichting te geven op de 

verklaring met een beperking.  

 

De secretaris vraagt op welke termijn het accountantsverslag en de 

verklaring met een beperking beschikbaar zijn. 
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De heer Blomjous (Deloitte Accountants BV) antwoordt dat hij verwacht 

dat deze stukken binnen 14 dagen beschikbaar zijn. 

 

De secretaris merkt op dat WVS de ontwerp jaarrekening vóór 15 april 

dient toe te sturen aan de deelnemende gemeenten. 

 

Afgesproken wordt dat, mochten het accountantsverslag en de verklaring 

met beperking niet op 14 april voorhanden zijn, de secretaris hierover een 

bericht zal sturen aan de deelnemende gemeenten.  

 

Het algemeen bestuur stemt in met het toezenden van de ontwerp 

jaarrekening 2024 en het voorstel tot vaststelling van de jaarrekening 2024 

aan de deelnemende gemeenten zodra dit mogelijk is. 

 

De voorzitter dankt hierna de heer Blomjous voor zijn toelichting en de 

prettige samenwerking. 

 

4. Ontwerp begroting 2026 en meerjarenraming t/m 2029 WVS. 

 

De plv. voorzitter stelt de ontwerp begroting 2026 en de meerjarenraming 

t/m 2029 aan de orde. 

 

De algemeen directeur licht toe dat na het verschijnen van de mei- en 

septembercirculaire dit najaar een herziene begroting 2026 zal worden 

opgesteld. Een groot aantal (belangrijke) cijfers zijn op dit moment nog 

niet bekend. 

 

Opgemerkt wordt dat aan het einde van het voorwoord in de begroting de 

naam van de algemeen directeur ontbreekt. Die zal worden toegevoegd. 

 

De algemeen directeur licht desgevraagd toe dat WVS er in de praktijk niet 

aan ontkomt om sommige vacatures, die voorheen werden ingevuld door 

SW-medewerkers, in te vullen met reguliere krachten. De afname van het 

aantal doelgroepmedewerkers loopt derhalve niet parallel aan het aantal 

reguliere krachten dat in dienst is. 

 

Afgesproken wordt dat in het voorstel tot vaststelling van de begroting 

2026 nog specifiek zal worden ingegaan op de wens van de gemeenten 

om de gemeentelijke bijdrage in 2026 tenminste gelijk te houden aan die 
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van 2025 (0-lijn) dan wel de gemeentelijke bijdrage zo min mogelijk te 

verhogen.  

 

Met inachtneming van het vorenstaande stemt het algemeen bestuur  

hierna in met het toezenden van de ontwerp begroting 2026, de 

meerjarenraming t/m 2029 en het voorstel tot vaststelling van de 

begroting 2026 aan de deelnemende gemeenten. 

 

5. Rondvraag. 

 

De heer Blom (wethouder van Moerdijk) deelt mede dat WVS onlangs het 

groenonderhoud op een begraafplaats in de gemeente heeft opgezegd. 

Daarnaast vraagt hij zich af hoe WVS komt tot de vaststelling van de 

jaarlijkse indexering van de prijzen. Hij vindt die aan de hoge kant. 

 

De algemeen directeur antwoordt dat WVS over het opzeggen van het 

contract voor het groenonderhoud op de begraafplaats sedert december 

getracht heeft in gesprek te gaan met de gemeente. Hij wijst er op dat het 

aantal groenmedewerkers bij WVS jaarlijks fors terugloopt en dat WVS er 

daardoor niet aan ontkomt om bepaalde opdrachten af te stoten. Bij de 

indexering van de prijzen sluit WVS aan bij de loon- prijsontwikkeling en 

datgene wat in de markt gebeurt. In de praktijk is de indexering (voor het 

volgende jaar) pas in het najaar bekend.  

 

Afgesproken wordt dat de algemeen directeur tijdens de volgende AB-

vergadering, aan de hand van een korte presentatie, een toelichting zal 

geven op de (te verwachten) uitstroom van SW-medewerkers en de 

gevolgen die dit kan hebben voor de dienstverlening aan de deelnemende 

gemeenten. De deelnemende gemeenten kunnen hierop dan tijdig 

anticiperen.  

 

De algemeen directeur wijst er tot slot nog op dat WVS, ingeval 

opdrachten moeten worden afgestoten, altijd zoekt naar een tijdige en 

goede oplossing in gezamenlijk overleg. 

 

6. Sluiting. 

 

De plv. voorzitter sluit hierna de vergadering en dankt de aanwezigen voor 

hun inbreng. 
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Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van het algemeen bestuur 

van WVS, gehouden op 30 juni 2025.  
 

 

De secretaris,     De voorzitter, 

 

 

 

 

P.F.J.M. Havermans    T.C. Melisse.  

 


